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Protokoll nr 10 2020

Rådet för funktionshinderfrågor

Närvarande:
Ragnar Helin, Carola Gioti, Stefan Fagerström, Oscar Erlandsson, Emilia 
Bergling och Maria Klemets Hellberg

Frånvarande:
Pelle Westerlund och Rickard Friberg

Tidpunkt:
Kl. 15:30-17:00

Plats:
Skype

Sammanträdet öppnas
Ordförande förklarar sammanträdet öppnat.

Val av justerare
Oscar Erlandsson

Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

Anmälan av föregående protokoll
Läggs till handlingarna.

En diskussion om förvaltningens budget för 2021 lyfts.
- En viss ökning inom funktionshinderområdet. Fördelningen 

inom stadsdelsförvaltningen är inte klar än, blir klar i januari 
så förvaltningen återkommer till den frågan.

- Finns det någon satsning som förvaltningen skulle kunna 
göra för rådet som i slutändan leder till att det kommer 
brukarna till gagn. Rådet tar med sig frågan och funderar på 
det. De mailar om de kommer på något.
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- Överskott från 2020 lämnar vi tillbaka när året är slut, inget 
som vi får behålla till nästa år.

Ärenden till stadsdelsnämnden den 26 november

- 10. Sickla Parks lekplats - godkännande av utformning och 
genomförande

o Har tillgänglighetsperspektivet beaktats? 
 Stadsmiljö har alltid 

tillgänglighetsperspektivet med i det arbete 
som de gör.

- 11. Möjlighet att behålla föreningsbidrag från år 2020 till år 
2021

o Gör andra stadsdelar det också?
 Förvaltningen återkommer med svar.

- 25. Remiss av Hållbar socialtjänst – En ny socialtjänstlag 
(SOU 2020:47)

o Inriktningen är väldigt mycket mot förebyggande 
arbete, möjlighet att få insatser utan utredning, 
jämställdhet, kunskapsbaserad verksamhet.
 Rådet instämmer i det som förvaltningen har 

svarat på remissen.

- 28. Motion om förskolans barngrupper – arbetsvillkoren för 
barn och personal.

o I grunden ett bra förslag. Vill skicka med att kunskap 
om funktionsnedsättning och kanske särskilt NPF 
kan göra stor skillnad. Även om det bara är några 
som går en kort utbildning. Medskicket framförs till 
förskoleavdelningen.

Program för delaktighet
Uppföljning av det förslag på revidering som rådet lämnat 2020-11-
17.

- De aktiviteter och indikatorer som var med förra året 
kommer även att vara med i VP 2021.

- Hur enheterna/verksamheterna kommer att arbeta med 
konkreta åtaganden återstår att se i samband med att de 
skriver sina verksamhetsplaner. Enheternas VP ska vara 
klart 26 februari.
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- Rådets förslag om aktivitet angående sommarjobb till 
ungdomar med funktionsnedsättning kommer inte komma 
med som en egen aktivitet. Det finns redan en indikator i VP 
om feriejobb till ungdomar. Arbetet med att erbjuda 
feriejobb till ungdomar med funktionsnedsättning inkluderas 
i arbetet med den indikatorn. 

- Rådets förslag att förvaltningen ska undersöka möjligheten 
att anställa personer med funktionsnedsättning i större grad 
kommer inte komma med i förvaltningens VP då det är en 
svår fråga att mäta på grund av vad som är tillåtet att 
dokumentera om anställda. Förvaltningen tar dock med sig 
frågan och diskuterar med HR hur arbetet kring detta skulle 
kunna se ut.

- Rådet önskar att ta del av goda exempel från 
verksamheterna utifrån de indikatorer och aktiviteter som är 
med utifrån programmet för delaktighet. Detta läggs på 
agendan för råden i anslutning till att T1, T2 och VB ska 
vara klart.

Upphandlingar och verksamhetsövergångar
Upphandlingen om Hammarby och Danvikstulls dagliga 
verksamheter pågår. Anbuden har inkommit och ska läsas av 
förvaltningens referensgrupp denna vecka för att sedan utvärderas.

Information om inkomna handlingar
Inga inkomna handlingar.

Övriga frågor
- Ny ledamot i rådet

o Varken Stefan eller förvaltningen har fått någon 
information. Stefan tar kontakt med Funktionsrätt 
Stockholm igen.

- Flytt till förvaltningens nya lokaler.
o Följer tidsplanen. Flytten beräknas gå den 1 april 

2021.
o När rådet besökte de nya lokalerna diskuterades 

hissen vid entrén om den var tillräckligt stor. 
Projektgruppen för bygget/flytten skulle ta reda på 
det. Emilia stämmer av med dem om de har fått 
något svar.
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o Vid besöket kom det också en fråga om skyltning 
från de närmaste hållplatserna till byggnaden. 
 Ansvariga i projektgruppen har tagit med sig 

den frågan och försöker utreda vidare. Det är 
en svår fråga utifrån vad som är tillåtet med 
offentlig skyltning och inte.

Nästa sammanträde
19 januari

Bjuda in en representant från ekonomiavdelningen för att presentera 
budgeten för 2021. 

Sammanträdet avslutas 
Ordförande förklarar sammanträdet avslutat.

Stefan Fagerström Oscar Erlandsson
Ordförande Justerare
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